
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Oświaty i Ochrony Środowiska  odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu 23 lipca 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/7 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Łukasz Piotr Karpiej – Zastępca Wójta 

4) Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy  

5) Pani Agnieszka Jastrzębska 

 

Pani Urszula Fidorczuk - Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie i zaproponowała 

następujący porządek obrad:  

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 14 czerwca 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Małkinia Górna na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków.  

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037.  

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Małkinia 

Górna na 2024 rok. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Małkinia 

Górna. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Małkinia 

Górna.  

8) Sprawy różne.  

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 14 czerwca 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 7 

radnych.  

Punkt 2. 

 



Pan Adam Pławski – Kierownik Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej – 

poinformował, że w nawiązaniu do podjętej uchwały na poprzedniej sesji proboszcz parafii 

Najświętszego Serca Jezusowego złożył wniosek o przyznanie dotacji na remont kościoła. Po 

podjęciu niniejszej uchwały będzie można udzielić i rozliczyć dotację dla parafii.  

Pan Józef Jagiełło – zapytał na ile jest pewne, że zostanie to zrealizowane.  

Pan Adam Pławski wyjaśnił, że mamy promesę, po podjęciu uchwały ogłoszone zostanie 

zapytanie ofertowe. Do końca lipca należy rozliczyć dotację.  

Pan Zbigniew Nietubyć zapytał, o kwotę wskazaną w uchwalę oraz o promesę na plebanię.  

Pan Adam Pławski wyjaśnił, że w uchwale wskazano kwotę, która ujęta jest w dotacji. 

W kwestii promesy na plebanię poinformował, że gmina będzie wnioskować o jej przesunięcie, 

ponieważ nie mamy pozwolenia na budowę i nie zdążymy do końca lipca. Dodał, że promesa 

jest tylko na dach.   

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wskazał, że prowadzone będą rozmowy z proboszczem 

co dalej z plebanią, o tym czy warto ją remontować. Proboszcz ma w posiadaniu 4 

nieużytkowane budynki.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej z budżetu Gminy Małkinia Górna na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 3. 

Pan Adam Pławski – wyjaśnił, że przedmiotowa droga zlokalizowana jest  na terenach 

przejętych od PKP przy starych blokach kolejowych. Po pozytywnej opinii Zarządu Powiatu 

Ostrowskiego możemy zaliczyć tę drogę do kategorii dróg gminnych, następnie będzie można 

ją urządzać.  

Pan Dariusz Rafalik - Wójt Gminy – wystąpiliśmy do PKP o przekazanie działek, do których 

prowadzi przedmiotowa droga, tak by można było je wykorzystać.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych. Głosowało 7 radnych 

 

Punkt 4. 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem 

do uchwały.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2024 – 2037. Głosowało 7 

radnych.  

Punkt 5. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały, zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały.  

Pan Józef Jagiełło zapytał czy zakupiony został autobus szkolny.  

 



Pani Skarbnik poinformowała, że zakupiono autobus używany za około 140 000,00 zł.  

 

Pan Dariusz Rafalik – poinformował, że przekazujemy Policji dotację w wysokości 10 000,00 

zł na zakup samochodu. Policja wnioskowała o 15 000,00 zł.   

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian 

w budżecie gminy Małkinia Górna na 2024 rok. Głosowało 7 radnych.  

 

Punkt 6. 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – złożył wniosek o odwołanie pani Marzeny Kuleszy  z 

funkcji Skarbnika Gminy z dniem 31 lipca 2024 r.  Rozwiązanie umowy nastąpi na podstawie 

porozumienia stron.  

Pani Marzena Kulesza podziękowała za dotychczasową współpracę.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy 

Małkinia Górna. Głosów za: 4, przeciw: 0, wstrzymujących się: 2, 1 radny nie głosował.  

Głosowało 7 radnych. 

Punkt 7. 

Pan Dariusz Rafalik złożył wniosek o powołanie pani Agnieszki Jastrzębskiej na stanowisko 

Skarbnika Gminy z dniem 1 sierpnia 2024 r.  

Pani Agnieszka Jastrzębska przedstawiła swoją kandydaturę na stanowisko Skarbnika Gminy.  

Pan Zbigniew Nietubyć zapytał, czy w dalszym ciągu kandydatka będzie prowadzić działalność 

gospodarczą.  

Pani Agnieszka Jastrzębska wyjaśniła, że pełniąc funkcję Skarbnika Gminy nie może 

prowadzić działalności gospodarczej.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Małkinia Górna. Głosów za: 4, przeciw: 0, wstrzymujących się: 2. 1 radny nie głosował. 

Głosowało 7 radnych.  

Punkt 8. 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie:  

 

 

Pani Urszula Fidorczuk: 

- czy jest już coś wiadomo, co z budynkiem komunalnym, 

- czy zostanie ułożona kostka przy ul. Leśnej 18 i 20 

 

Pan Wójt poinformował, że na sesji przedstawiona zostanie prezentacja budynku komunalnego. 

Odnosząc się do kostki, wskazał, że na chwilę obecną nie, gdyż musimy uregulować pewne 

kwestie z mieszkańcami.  

 

Pan Łukasz Maliszewski: 

- poprosił o wymianę 2 lamp na ledowe przy zjeździe z Poniatowa na Grądy 

 

Pani Renata Zadrożna zgłosiła następujące sprawy: 

- migająca lampa naprzeciwko sklepu na ul. Brokowskiej 



- przycinka krzaków na ul.  Maja 25 

- podsypanie ul. Strażackiej (wjazd do straży) 

- na końcu ul. Brokowskiej rozwalony wjazd na drogę wojewódzką (za barem) 

- montaż progów zwalniających na ul. Brokowskiej  

 

Pani Anna Rogaska zgłosiła następujące sprawy: 

- nie świecą 3 lampy na ul. Nurskiej w Zawistach Nadbużnych 

- wyrównanie dołu na ul. Sasankowej  

- rozkopana studzienka na ul. Nurskiej, zdjęto ogrodzenie, wycięto asfalt i zasypano piachem 

- mieszkańcy proszą o ponowne zamontowanie progów zwalniających na ul. Nadbużnej 

- przycięcie sumaków  

- przechylony świerk przy kościele 

 

Pan Dariusz Rafalik odnosząc się do studzienki poinformował, że zostaną zrobione zdjęcia i 

sprawa będzie przekazana do MZDW.W kwestii progów wskazał, że nie jest zwolennikiem 

montowania progów zwalniających, są to duże koszty dla gminy. Dodał, że sołectwo może 

przekazać fundusz sołecki na zakup i montaż progów.  

 

Pan Łukasz Karpiej – Zastępca Wójta – zaproponował by w przypadku zauważonych 

wykroczeń na drogach zgłaszać ten incydent na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa.  

 

Pan Zbigniew Nietubyć zgłosił następujące sprawy: 

- czyszczenie studzienek – zaproponował aby były one systematycznie czyszczone  

- wyrwa na ul. Konopnickiej – prowizoryczne zabezpieczenie i oznakowanie 

- wskazał, że ponad rok temu radny wnioskował o pielęgnację i wycinkę zakrzaczeń – nie 

zostało to wykonane, więc ponawia wniosek 

- wycinka krzaków wzdłuż ul. Jana Pawła II przy domach niezamieszkałych – podjęcie 

rozmów z właścicielami, 

- czy weryfikowane były granice działki z działkiem przy kościele. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że wykonany był przegląd studzienek. W kwestii sprzątnięcia gminy 

wyjaśnił, że nie jesteśmy w stanie sprzątnąć całej gminy, musimy zmienić mentalność ludzi.  

 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

     Urszula Fidorczuk 

 

 

Protokolant: 

Beata Dębkowska 


